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Sportsklubben Vidar
Protokoll fra Styremøte 6/2023

Sted: Louises gate 1, 0168 Oslo

Dato: 14. desember 2023, 19:00

Deltakere: Vegard Henriksen (daglig leder), Atle Guttorm Guttormsen (styrets leder), Snorre Lægran
(styrets nestleder), Axel Wollan (styremedlem) og Ingrid Huitfeldt (styremedlem)

Deltok ikke: Kristin Jynge (styremedlem)

Møteleder: Atle Guttorm Guttormsen

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et møte.

33. Godkjenning av innkalling og agenda samt behandle styrets habilitet og saker til eventuelt

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, ble lagt frem for godkjenning. Styret
vurderte egen habilitet til sakene på agendaen. Saker til eventuelt ble tatt opp.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, godkjennes. Ingen bemerkninger til
styrets habilitet. 1 sak til eventuelt.

34. Orienteringssaker

Det ble gitt en orientering av aktuelle saker og oppgaver siden forrige styremøte. Styret behandlet skriftlig 
orientering fra Oslo Maraton AS.

35. Budsjett 2024

Styret fortsatte arbeidet med budsjett for 2024.

36. Strategiplan

Strategiplanen er justert i henhold til tilbakemeldingene som kom i forbindelse med strategimøtet 30. oktober. 

Det er gjort endringer spesielt under hovedmål nr. 2, slik at det står i stil med ønskene fra klubbens medlemmer 

om at strategiplanen ikke skal legge fokus på spesifikt på eliteidrett, men en helhetlig strategi for å utvikle 

treningsmiljø og utøvere i alle aldre og nivå.

Det ble fattet følgende vedtak:

Styret vedtok nytt utkast til SK Vidars strategiplan. Utkastet blir sendt ut på høring sammen med invitasjon til
nytt strategimøte mandag 22. januar 2024.

37. Søknad NM OCR 2025

Hinderløpsutvalget i NFIF har spurt om SK Vidar kan være interessert i å søke om å være arrangør av NM OCR

i 2025. Bislett Stadion vil være et ideelt sted for å arrangere NM, både med tanke på at vi allerede vil ha en rigg

stående der, samt at arrangementet blir veldig publikumsvennlig. I 2023 ble NM arrangert i Nannestad. Løypa

var da på 8 km, med 70 hinder.

Det ble fattet følgende vedtak:

SK Vidar søker om å være arrangør av NM OCR i 2025

38. Utvalg

Idrettslig Utvalg (IU): Daglig leder foreslår at idrettslig utvalg i hovedsak skal bestå av SK Vidars hovedtrenere,
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samt sportslig leder og daglig leder

Vegard Henriksen (leder)
Petar Vukicevic
Gustav Vasdal
Elin Marvik
Ådne Andersen
Kenneth Hoffmann

Det har ikke kommet noen innspill til arrangementsutvalg.

Til markedsutvalget har Jan Henrik Ulvatne meldt interesse

Til forvaltningsutvalget har Nils Johan Waldenstrøm meldt interesse

Det ble fattet følgende vedtak:

Forslag til medlemmer av Idrettslig Utvalg og mandat vedtas.

Daglig leder arbeider videre med kandidater til de resterende utvalgene og tar saken opp igjen på neste
styremøte

39. Fastsette dato for årsmøte 2024

Årsmøte i idrettslag skal avholdes hvert år innen utgangen av mars. Av praktiske hensyn legges årsmøtet som

oftest til slutten av mars måned slik at man er sikre på at alle dokumenter (årsregnskap, beretning etc.) er gjort

ferdig og signert. Påsken i 2024 starter med Palmesøndag 24. mars slik at klubben blir nødt til å avholde

årsmøtet 2024 før den tid.

Det ble fattet følgende vedtak:

SK Vidar avholder årsmøtet torsdag 21. mars 2024.

40. Fastsette møteplan

I henhold til NIFs lov § 2-16 skal innkalling til årsmøte 2024 sendes ut innen 1 måned før (21.februar),
forslagsfristen til årsmøtet er 2 uker før (7. mars), og årsmøtepapirene skal publiseres 1 uke før (14. mars). Det
vil derfor være høyst nødvendig å ha et styremøte i perioden mellom forslagsfristen 7. mars og fristen for
publisering av årsmøtepapirer 14. mars.

Det bør også avholdes et styremøte i etterkant av neste strategiplanprosess. Som det ble diskutert i forrige møte
ønsker man å avholde et nytt møte for strategiplan i slutten av januar. Neste styremøte bør derfor legges til
starten av februar.

Det ble fattet følgende vedtak:

Styremøter torsdag 8 februar og torsdag 7. mars

41. Eventuelt

NM Terreng - kort løype

Nesodden har sagt fra seg arrangementet. OFIK har bedt oss om å hjelpe til å gjennomføre. Lørdag 20.april og
søndag 21. april. Daglig leder går i dialog med NFIF om å eventuelt overta NM Terreng kort løype 2024.

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

14. desember 2023
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Atle Guttorm Guttormsen

6439179f6ccf6b3af6078a1e

Snorre Lægran

6439179f6ccf6b3af6078a29

Axel Wollan

6439179f6ccf6b3af6078a34

Ingrid Huitfeldt

643917c99e37393b1ed622e9

Atle Guttorm Guttormsen

2023-12-29 01:38 UTC

6439179f6ccf6b3af6078a1e

Snorre Lægran

2023-12-23 21:40 UTC

6439179f6ccf6b3af6078a29

Axel Wollan

2024-01-08 16:53 UTC

6439179f6ccf6b3af6078a34

Ingrid Huitfeldt

2023-12-23 20:14 UTC

643917c99e37393b1ed622e9



64073129242839458490a8a7

 Vegard Henriksen

Vegard Henriksen

2023-12-23 20:09 UTC

64073129242839458490a8a7
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